
آرمان ملی: در روزهای گذشته دو نمونه تست دوپینگ 
تکواندوکاران تیم ملی کشورمان مثبت شده تا شایعات مختلفی 

در این خصوص شنیده شود.  
   باز هم خبر بد؟!

چهارشنبه دوپینگ رضا کلهر، ملی پوش تکواندوی ایران 
و دارنده مدال برنز جهان در رقابت های گرنداسلم چین 
مثبت اعلام شد و او به همین دلیل ۴ سال از حضور در تمام 
رویدادها محروم شد. در فاصله ۲۴ ساعت از اعلام این خبر، 
دوپینگ دانیال بزرگی، دیگر ملی پوش تکواندوی ایران نیز به 
دلیل مصرف دارویی از خانواده استروئید آنابولیک در همان 
رقابت های گرنداسلم چین مثبت اعلام شده و در نتیجه این 
ورزشکار نیز ۴ سال از حضور در تمام رویدادها محروم شد. 
بزرگی در رقابت های گرنداسلم چین موفق به کسب مدال 
نقره شد و در ترکیب تیم اعزامی به رقابت های قهرمانی جهان 
۲۰۲۳ در باکو نیز حضور دارد. مثبت شدن تست دوپینگ 
دومین ملی پوش تکواندوی ایران به دلیل مصرف ماده مشابه، 
این نگرانی را به وجود آورده که تست دوپینگ دیگر ملی پوشان 

نیز مثبت اعلام شود!
   سرمربی تیم ملی 

بیژن مقانلو در گفت وگو با ایسنا، درباره مثبت شدن تست 
دوپینگ دومین ملی پوش تکواندوی ایران در جریان رقابت های 
گرنداسلم چین، اظهار کرد: نمی دانم چه بگویم، شوکه هستیم. 
این طورش را هیچ وقت در ورزش ندیده بودم. هرکسی زده به 
ریشه زده است. آبروی یک کشور در میان است. هرکسی که 
هست به آبروی کشور لطمه زده است. سرمربی تیم ملی تکواندو 
افزود: این دارو اصلا به درد تکواندو نمی خورد و برای رشته هایی 
مثل وزنه برداری و پرورش اندام خوب است. به خدا ما هم قاطی 
کرده ایم. ترسمان این است که همه بچه های تیم آلوده شده 
باشند. آن وقت دیگر چیزی از تکواندوی ایران باقی نمی ماند. 
وقتی از گرنداسلم چین برگشتیم از فدراسیون پزشکی ورزشی 
آمدند و از همه بچه ها تست دوپینگ گرفتند و به آزمایشگاه 
کلن آلمان فرستادند. هنوز جواب تست ها نیامده و فدراسیون 
از فدراسیون پزشکی ورزشی درخواست کرده که جواب ها 
زودتر مشخص شود و حتی حاضر است پول بیشتری هم بدهد. 
جواب آزمایشگاه کلن آلمان برای ما خیلی مهم است و مشخص 
می شود چه بر سر تکواندوی ایران آمده است؛  اینکه فقط برخی 

آلوده شده اند یا همه تیم. وی افزود: اگر بچه ها آلوده شده باشند 
احتمال اینکه چیزی در غذای شان ریخته باشند و این کار 
سازماندهی شده باشد وجود دارد. هر دو ورزشکار ۶۸ کیلوی ما 
۷۲ یا ۷۳ کیلوگرم وزن دارند و باید وزن کم می کردند، در حالی 
که این دارو باعث می شود وزن بدن کم نشود. این دارو اصلا به 
دردشان نمی خورد که بخواهند استفاده کنند. واقعا خنده دار 
است. سرمربی تیم ملی تکواندو، در پایان در پاسخ به این سوال 
که در کنار مطرح شدن بحث توطئه، برخی معتقدند این اتفاق 
بر اثر کوتاهی و سوء مدیریت کادر فنی و مسئولان فدراسیون 
رخ داده است، گفت: کدام کوتاهی؟ ما هر آنچه لازم بود را انجام 
دادیم و همیشه مراقب تیم بودیم. از روزی هم که آمدیم همه 
ترددها را کنترل کردیم و بر کارمان تمرکز داشتیم. بچه های ما 
حتی مواد مجاز مثل منیزیم و پتاسیم که فدراسیون و پزشکان 
می دادند را هم مصرف نمی کردند، چه برسد به این که سمت 
داروهای دوپینگ بروند که اصلا به دردشان هم نمی خورد. این 
بچه ها از قشر ضعیف جامعه هستند و جان شان را می گذارند تا 
نان برای خانواده شان دربیاورند. همان طور که گفتم هرکس 

بوده به ریشه زده است!
   شایعات 

در یکی - دو روز اخیر و پس از محرومیت چهارساله دو 
تکواندوکار ایران به دلیل دوپینگ، شایعاتی مبنی بر افزایش 
تعداد دوپینگی های تکواندو در تیم مردان و زنان ایران مطرح 
شد که طبق گفته مدیر فنی تیم های ملی این صحبت ها باعث 
نگرانی و تماس تعدادی از ملی پوشان و بر هم خوردن جو روانی 
تیم های ملی در آستانه اعزام به رقابت های قهرمانی جهان شده 
است. در صورت ثبت سومین دوپینگ، حداکثر محرومیت 
چهارساله در انتظار تکواندوی ایران خواهد بود؛ اتفاقی که 
می تواند تبعات زیادی برای این رشته پرافتخار و ورزش ایران 
داشته باشد. اصغر رحیمی، مدیر فنی تیم های ملی تکواندو، 
در گفت وگو با ایسنا، با انتقاد از این شایعه سازی ها اظهار کرد: 
برخی  مشتاق اند با افزایش آمار نفرات آلوده به مواد ممنوعه 
در تکواندو، هر چه بیشتر باعث ضربه زدن به ورزشکاران این 
رشته و تکواندوی ایران شوند. از اینکه برخی، منافع ملی را 
دستاویز اهداف خود می کنند عمیقا متاسفیم. او افزود: تا 
صبح شنبه هیچ مورد جدیدی به فدراسیون  تکواندو اعلام 
نشده و امیدواریم شرایط به شکلی پیش نرود که بحث تعلیق و 

محرومیت تکواندوی ایران به دلیل برخی توطئه ها پیش بیاید. 
ما حتی نیمه شب نیز ایمیل ها را با نگرانی زیاد چک می کنیم تا 

در جریان آخرین وضعیت بچه ها قرار بگیریم.
   نظر ایران نادو 

قائم مقام دبیرکل ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )ایران نادو( در 
مورد مثبت شدن نمونه دوپینگ دو تکواندوکار تیم ملی ایران 
در رقابت های گرنداسلم چین و ادعای دوپینگ سازماندهی 
شده از طریق آلودگی غذایی ملی پوشان تکواندو، توضیح داد. 
فرزاد شارکی در گفت وگو با ایسنا، درباره مثبت شدن تست 
دوپینگ دو ملی پوش تکواندوی ایران در جریان رقابت های 
گرنداسلم چین و شبهات مطرح شده از سوی برخی مسئولان 
فدراسیون تکواندو، اظهار کرد: نمونه های دوپینگ از سوی 
نادو چین با دستور فدراسیون جهانی تکواندو از نفرات برتر 
مسابقات اخذ شده است و پیگیری تخلف صورت گرفته بر 
عهده آژانس بین المللی نمونه گیری دوپینگ )ITA( به نیابت از 
فدراسیون جهانی صورت می گیرد. وی در خصوص اخذ نمونه 
دوپینگ از سوی ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )ایران نادو( از 
تکواندوکاران  اظهار کرد: بر خلاف روال معمول که در اولین 
مرحله اردوها تست گرفته می شود، چنین هماهنگی از سوی 
فدراسیون تکواندو انجام نشد و در اردوی مرحله دوم و حدود 
۱۰ روز پس از رقابت های گرنداسلم چین از ۲۳ تکواندو کار مرد 
و زن توسط ستاد ملی مبارزه با دوپینگ )ایران نادو( در اردوی 
تیم ملی تکواندو نمونه دوپینگ گرفته شد که به آزمایشگاه کلن 
آلمان ارسال شده است. قائم مقام دبیرکل ستاد ملی مبارزه با 
دوپینگ )ایران نادو( ادامه داد: انتظار می رود حدود ۲ هفته 
دیگر نتایج نمونه ها گزارش  شود ولی تلاش می کنیم تا زودتر 
از زمان معمول، آنالیزها انجام شده و نتایج گزارش شوند، البته 
نتیجه تست های کنترل دوپینگ تهران حتی اگر منفی باشد 
نیز بر تخلف و تست مثبت قبلی ورزشکار تاثیری ندارد. شارکی 
در مورد وضعیت تکواندوکاران دوپینگی تصریح کرد: با توجه به 
نوع ماده مصرفی که از گروه استرویید آنابولیک است و بر اساس 
تعریف لیست ممنوعه، غیر خاص )دارای کاربرد درمانی نادر( 
قلمداد می شود، ورزشکار از زمان گزارش آنالیز مثبت و دریافت 
ایمیل ابلاغ اولیه تخلف به اجبار از هر نوع فعالیت های ورزشی 
تعلیق خواهد شد و نمی تواند در هیچ رقابتی از جمله مسابقات 

جهانی شرکت کنند.
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گفت وگو

صادق درودگر در مورد مطرح شدن بحث 
افزایش سهمیه بازیکنان خارجی در فوتبال 
ایران و مزایا و معایب این موضوع، اظهار داشت: 
شرایط حاکم در کشور ما معمولی نیست. 
یعنی نظارت ها کامل نبوده و قیمت گذاری 
روی بازیکنان و مربیان داخلی درست نیست 
بلکه تابع شرایطی است که دلالان همه چیز 
آن را تعیین می کنند. به همین دلیل سازمان 
لیگ و فدراسیون فوتبال مجبور و موظف 
هستند با توجه به این شرایط، برنامه ریزی 
خاص خودشان را انجام بدهند. وی افزود: 
نمی توانیم برنامه ریزی درازمدت داشته باشیم. 
یک روز می گوییم ورود بازیکن خارجی ممنوع 
است به این دلیل که حدود ۴5۰ میلیون یورو 
علیه کشورمان در فیفا پرونده تشکیل شده و 
در آن زمان صلاح فوتبال این بود جلوی ورود 

خارجی ها را بگیریم تا با وضع مقرراتی، عقد 
قرارداد با مربیان و بازیکنان خارجی تابع عواملی 
باشد. سپس یکسال بعد دستورالعملی دادیم و 
با توجه به کاهش برخی مشکلات گفتیم تا 
سقف چهار نفر، جذب بازیکنان خارجی آزاد 
است. بازار امروز شرایط را به جایی رسانده که 
یک بازیکن داخلی برای دو فصل ۱۰۰ میلیارد 
تومان تقاضا می کند و ۱5 میلیارد هم برای 
کسب رضایت نامه از باشگاهش می خواهد. 
به همین دلیل باشگاهی که خواستار جذب 
اوست باید حدود ۱۱5 میلیارد تومان هزینه 
کند. عضو هیات رئیسه سازمان لیگ عنوان 
کرد: بودجه یک فصل باشگاه هایی مثل نساجی، 
ملوان و صنعت نفت از این مبلغ کمتر است و 
فوتبال کشور با چنین مبالغی دچار دردسر 
می شود. این باشگاه های مردمی و تیمی 

خصوصی مثل هوادار نمی توانند در این بازار 
آشفته کاری انجام بدهند و دغدغه  از بین 
رفتن و نابودی را دارند. سازمان لیگ سهمیه 
۷ بازیکن خارجی را به فدراسیون فوتبال 
پیشنهاد کرده که یک نفر از  آنها باید آسیایی 

باشد. بازیکنان زیادی در نقاط مختلف دنیا 
هستند که فقط حقوق می گیرند. زمانی که 
در باشگاه ملوان مدیرعامل بودم، از بازیکنان 
مولداوی  مثل  کشورهایی  ملی پوشان 
و صربستان را با قیمتی بین ۸۰ تا ۱۰۰ 
هزار دلار به ایران  آوردم. وی ادامه داد: 

بازیکنان خارجی بالاتر 
از سطح لیگ فوتبال 
ایران با قیمت های 
۲۰۰ تا ۳۰۰ هزار 
پیدا  زیاد  دلار، 

می شوند. باید در این زمینه منطقی تر عمل 
کرده و با طمأنینه رفتار کردن بازار رقابتی 
را داغ نکنیم. باید تراز مالی و درآمد باشگاه ها 
برای کسب مجوز  تا مشکلی  مثبت شود 

حرفه ای پیدا نکنند. 

درودگر:

درخواست100میلیاردیبازیکنفوتبالماراورشکستهمیکند

  کوتاه 
فارس: حمید سجادی درمورد مشخص نشدن سرمربی 
تیم ملی فوتبال امید، اظهار داشت: فکر می کنم باید امروز و فردا 
مشخص شود. برای بازی های آسیایی اعلام آمادگی کردیم و 
تیم امید ما باید در این رقابت ها شرکت کند. قرار بود امروز و فردا 
سرمربی مشخص شود، اما از صبح خبری در این خصوص ندارم. 
وی درمورد مطرح شدن نام یک تا ۲ مربی به عنوان گزینه هایی 
نهایی تیم ملی امید گفت: امیدوارم زودتر این اتفاق بیفتد و در 
نهایت سرنوشت تیم امید یا المپیک ما مشخص شود. برای 
کسب سهمیه المپیک هم در تلاش هستیم، اما قبل از مسابقات 
انتخابی المپیک باید در تابستان، در بازی های آسیایی شرکت 
کنیم. امیدواریم حضور موفق و شایسته ای هم در این رقابت ها 
داشته و برنامه ریزی کنیم. وزیر ورزش و جوانان درخصوص 
اینکه مدتی قبل اعلام کرد پرسپولیس و استقلال از آسیا حذف 
نمی شوند اما فردای آن مصاحبه معاون خودش گفت استقلال 
از آسیا حذف شده است، توضیح داد: نه فردای آن روز نگفته بود. 
روزی که این صحبت را کردم چهارشنبه و در حیاط دولت بود. 
دوشنبه با پولادگر در کمیسیون فرهنگی مجلس بودیم و وقتی 
از جلسه این کمیسیون بیرون آمدیم، طبق شنیده هایش گفت 
کارشناسان بر این باور هستند که این اتفاق می افتد اما اکنون 
شنیدید فدراسیون فوتبال اعلام کرد هنوز هیچ تیمی نیفتاده و 

تا اواخر خرداد فرصت داریم تا AFC اعلام کند. 

بیــن المــلل 
  تیری آنری گفت: دی بروینه روزهای سخت و پرفشاری 
را تجربه می کند. او چیزی را به من گفته است که نمی توانم آن 
را فاش کنم. به گزارش الموندو، منچسترسیتی در دیدار برابر 
رئال مادرید با چهار گل به پیروزی دست پیدا کرد و راهی فینال 
لیگ قهرمانان اروپا شد. در یکی از صحنه های بازی گواردیولا 
بر سر دی بروینه فریاد زد و از خواست که توپ را پاس دهد اما 
این بازیکن بلژیکی چنین کاری را نکرد و توپ را هم از دست 
داد. دی بروینه پس از آنکه توپ را از دست داد بر سر گواردیولا 
فریاد زد و با واژه »خفه شو!« سرمربی خود را وادار به سکوت کرد. 

تیری آنری درباره جنگ لفظی دی بروینه و گواردیولا 
گفت: دی بروینه روزهای سخت و پرفشاری را تجربه 
می کند. او چیزی را به من گفته است که نمی توانم 

آن را فاش کنم. من به دی بروینه و سبک بازی 
او احترام می گذارم. او به خاطر موفقیت 
تیمش از جان مایه می گذارد و تلاش زیادی 
از خود نشان می دهد. نمی توانم رازی را که 

به من گفت فاش کنم. او ادامه داد: با وجود 
اتفاقی که در دیدار برابر رئال مادرید 
افتاد باید اعتراف کنم که دی بروینه 
مهم ترین بازیکن منچسترسیتی است. 
خود پپ گواردیولا هم به درگیری لفظی 
با دی بروینه واکنش نشان داد و گفت که 

بارها در تمرین چنین درگیری هایی 
را با دی بروینه داشته و مشکلی در 

این زمینه ندارد. 

   پیراهن
پیراهنی که آلن راجرز به تاریخ پرسپولیس هدیه کرد، 
چهار دهه بعد از دوخت در تهران، محبوبیتی ویژه نزد 
طرفداران نسل جدید این باشگاه پیدا کرده و روز پنجشنبه 

گذشته نیز کامبیز دیرباز این پیراهن را برتن داشت.

 همسایگان 
همسایگان معروف شهید وطنی این بار با تعداد 
بیشتر از روی دیوار و همچنین تراس ساختمان های بلند 
اطراف وطنی، به صورت خانوادگی بازی را تماشا کردند 
و همچنین در جشن قهرمانی سرخپوشان سهیم بودند.

             گل
فرشید باقری به رغم اینکه سال گذشته دو گل برای 
گل گهر زده بود، در این فصل گلزنی نکرد تا اینکه در 
هفته پایانی توانست با یک ضربه فنی مطمئن و زمینی 

نخستین گل خود را بزند.

ت
شــ

س نو
عک

کاپوجیانی: پیشنهاد استفاده از  
بازیکنان دوتابعیتی را داده ام

تسنیم: النی کاپوجیانی سرمربی تیم ملی 
بسکتبال بانوان درباره حریفان کشورمان در 
مسابقات سطح B آسیا گفت: قزاقستان را خیلی 
نمی شناسم، اما تلاش ما این است که عملکرد 
خوبی داشته باشیم. سرمربی تیم ملی بسکتبال 
بانوان همچنین به حضور بازیکنان دوملیتی در 
تیم هایی مثل اردن اشاره کرد و گفت: خیلی از 
تیم هایی که در این مسابقات شرکت می کنند، از 
بازیکنان دو ملیتی استفاده می کنند، مثل اردن 
که از بازیکنان حاضر در مسابقات حرفه ای آمریکا 
بهره می برد. من هم پیشنهاد دادم که از بازیکنان 
ایرانی دو تابعیتی استفاده کنم. کاپوجیانی 
درخصوص بازی تدارکاتی برای تیم ملی گفت: 
دوست داریم بازی تدارکاتی داشته باشیم و به 
این مسأله خوش بین هستیم و خبرهای خوبی 
درخصوص انجام ۷، ۸ بازی تدارکاتی خواهید 
شنید. سرمربی تیم ملی بسکتبال بانوان با ابراز 
رضایت از امکانات در ایران اظهار داشت: راضی 
هستم و آنچه خواستم در اختیار من گذاشته اند. 
کاپوجیانی در پاسخ به این سوال که »مهم ترین 
چالش شما چیست؟« یادآور شد: تیم ملی ایران 
و تیم من در یونان چالش هایم هستند. من خانه 

نشین نشده ام و به کارم ادامه می دهم. 

خارج ازمستطیل سبز

پاری سن ژرمن به دنبال جذب مهدی  
طارمی در تابستان

باشگاه  علاقه  از  پرتغالی  مطرح  روزنامه 
پاری سن ژرمن به جذب مهاجم ایرانی تیم پورتو 
خبر داد. لوئیس کامپوس مدیر ورزشی باشگاه 
پاری سن ژرمن در تابستان جاری برای جذب یک 
مهاجم تلاش خواهد کرد. با توجه به پایان قرارداد 
لیونل مسی و همچنین آینده نامشخص نیمار، 
جذب مهاجم، یکی از اهداف این باشگاه فرانسوی 
در تابستان است. بر همین اساس روزنامه اوژوگوی 
پرتغال گزارش داد که مهدی طارمی مهاجم ایرانی 
تیم پورتو، همان کسی است که PSG به جذب 
آن در تابستان علاقه دارد؛ البته پاریسی ها در 
مسیر به خدمت گرفتن این مهاجم تنها 
نیستند و تیم های لیل و نانت را نیز 
کنار خود می بینند. در این گزارش 
آمده است که طارمی احتمالاً مهاجم 
پاری سن ژرمن  اصلی 
زیرا  بود،  نخواهد 
کامپــوس جــذب 
ویکتـــور اوسیمن 
مهاجـــم ناپولی 
را در اولــویت 
نقل و انتقالات 
تابستــانی خود 

قرار داده است.

خبـــــر

عملکرد یحیی گل محمدی عالی بود 

پرسپولیس مقابل نساجی به برتری رسید و در لیگ برتر 
فوتبال قهرمان شد. انتظار بازی فوق العاده ای از پرسپولیس 
داشتم، اما شاید به نساجی چی ها بر بخورد، اما آنچه از نساجی 
دیدم که بخواهد دست و پای پرسپولیس را در زمین خودش 
ببندد، این اتفاق رخ نداد و ۴ گل خورد. البته پرسپولیس 
خیلی قوی بود و برنامه ریزی خوبی داشتند تا بازی را ببرند. 
نمی خواهم قهرمانی پرسپولیس را زیر سوال ببرم، اما من 
از نحوه و شیوه بازی نساجی خوشم نیامد، انگار ۹۰ دقیقه 
فوتبال بازی کرده بودند و بعد به مصاف پرسپولیس آمدند. 
افسوس می خورم چه کسانی در نساجی بازی می کردند. 
مازندران مهد پرورش بازیکنان ایران است و نمونه هایش را در 
پرسپولیس می بینیم. در اقصی نقاط کشورمان بازیکنان خوبی 
می بینیم، اما این تیم نساجی با نساجی سابق فرق می کند. نام 
پرسپولیس بزرگ است و هر کسی پیراهن این تیم را می پوشد 
انگار پیراهن تیم ملی را پوشیدن و فرقی بین لباس تیم ملی 
و پرسپولیس وجود ندارد. بازیکنی که به پرسپولیس می آید 
احساس غرور می کند و تا آخرین لحظه مبارزه می کند. امسال 
مدیریت باشگاه، کادرفنی و بازیکنان خیلی سختی کشیدند و 
فراز و نشیب داشتند، اما به موقع به لیگ برگشتند و صدر را 
گرفتند و تا لحظه آخر جنگیدند و قهرمان شدند. عملکرد یحیی 
گل محمدی عالی بود و ما بهتر از یحیی نداریم. در ۳ سال است 
که او در پرسپولیس است، ۳ قهرمانی آورده. یک باشگاه دیگر 
چه چیزی می خواهد؛ این تیم باید تقویت شود. من همیشه 
می گویم تیم ما نیاز به قهرمانی در لیگ ندارد و در ایران مشکلی 
ندارد و قهرمان هستیم و در این ۸ سال، ۷ بار قهرمان شدیم و 
این موضوع نشان دهنده اقتدار پرسپولیس است، اما باید برای 
قهرمانی در آسیا برنامه ریزی داشته باشیم و فکری اساسی 
کنند. قهرمانی پرسپولیس در لیگ دیگر کلیشه ای شده، دیگر 
چقدر باید قهرمان شویم، خسته می شویم. دیگر وقتش است 
که پرسپولیس با این همه امکانات خوب و بازیکنان و کادرفنی 
خوب قهرمان آسیا شود. پرسپولیس باید برای سال بعد برای 
حضور در لیگ قهرمانان آسیا تقویت شود. باید بازیکنان درست 
و حسابی جذب شوند و پرسپولیس در همه خطوط مخصوصاً 
در خط حمله، بازیکن بگیرد تا بتوانیم جلوی تیم های قدر 
آسیا فوتبال خوبی انجام بدهیم تا بتوانیم ان شاءا... قهرمان 
آسیا شویم. وقتی تیمی قهرمان می شود نامش در تاریخ ثبت 
می شود و پرسپولیس هم در سال ۱۴۰۲ قهرمان شد و بقیه 
مسائل حاشیه است و ارتباطی به پرسپولیس ندارد. همان طور 
که پرسپولیس نیاز به توضیح کسی ندارد و بازی پیکان در هر جا 
برگزار می شد پرسپولیس برنده می شد. قبول کنیم پرسپولیس 
مقتدرانه قهرمان شد. سپاهان خودش در بازی با ملوان اشتباه 
کرد و فرصت را به پرسپولیس داد که به صدر جدول برسد. 
سپاهانی ها در بازی با ملوان قهرمانی را از دست دادند و دیگر 

نباید دنبال بهانه باشند. 

دانیال اسماعیل فر مدافع راست تیم فوتبال 
پرسپولیس تأکید کرد، اعضای این تیم و 
هواداران پرسپولیس منتظر تبریک سرمربی 
استقلال نبوده اند. وی گفت: من صحبت های 
او را نشنیدم، ولی هیچ یک از پرسپولیسی ها 
از جمله اعضای تیم و هواداران منتظر تبریک 

این مربی نبودند. 
 بعد از باخت به سپاهان فکر می کردید 

همه تیم ها را ببرید؟
در آن بازی همه چیز از ما گرفته شد و در 
واقع در خانه خودمان باختیم و سرنوشت 
قهرمانی از دست مان خارج شد. تازه از آنجا 
جنگیدن برای ما شروع شد، در واقع سپاهان 
ما را به یک جنگ دعوت کرد و باید بگویم که 

آنها هم تیم فوق العاده ای بودند. 
 استقلال در این فصل قوی تر بود یا 

سپاهان؟
هر دو تیم خوب بودند و شاید ثبات سپاهان 
بیشتر بود. هر دو تیم به ما برای قهرمان شدن 
انگیزه دادند. استقلال هم تیم خوبی دارد و اگر 
دربی را می بردند شاید به قهرمانی می رسیدند. 
 در این بین نکته جالب توجه آن است 
که به عنوان یک بازیکن مازندرانی، در 
استان خودت قهرمانی را جشن گرفتی. 

در این مورد صحبت می کنی؟
من و سعید صادقی هر دو ساروی هستیم. 
چند هفته پیش به صادقی گفتم قسمت این 
است که در سرزمین مادری مان قهرمان شویم 
و خدا را شکر این اتفاق رخ داد. باید از حمایت 
هواداران هم تشکر کنم که برای ما سنگ 
تمام گذاشتند. تمام هدف ما خوشحال کردن 

آنها بود. 
 ساپینتو بعد از بازی با تراکتور گفت 
دلیلی ندارد به تیمی که لایق قهرمانی 
نبوده است، تبریک بگوید. نظرت در مور 

صحبت های سرمربی استقلال چیست؟
من صحبت های او را نشنیدم، ولی هیچ 
یک از پرسپولیسی ها از جمله اعضای تیم و 
هواداران منتظر تبریک این مربی نبودند. این 
چیزها در فوتبال ایران ظاهراً جا نیفتاده است، 
ولی برای ما مهم این بود که قهرمان شویم و 
خوشبختانه قدرت و کیفیت پرسپولیس را به 

همه نشان دادیم. 

پایان رأفت
کارشناس فوتبال

اسماعیلی فر:
پرسپولیسی ها منتظر 
غذای آلوده یا ...؟غذای آلوده یا ...؟تبریک ساپینتو نبودند
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